
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT Proces-verbul

Sinteza dezbaterilor qedin(ei extraordinare, de indati a
Consiliului Jude(ean Neamf din 16 iunie 2020, ora 11:00,

intocmitilinbaza prevederilor art. 138 alin. (13) din Ordonan{a de
Urgen{I a Guvernului nr.5712019 privind Codul administrativ

Lucr[rile gedinlei sunt conduse de domnul pregedinte Ionel Arsene. La gedin!6
participd de drept secretarul general judelului, precum qi gefii serviciilor de specialitate
din cadrul Consiliului Judelean.

Domnul Ionel Arsene - Doamnelor ;i domnilor consilieri, permiteli-mi sd declar
deschise lucrdrile qedinlei extraordinare, de indat[, a Consiliului Judelean Neam! pentru
cwe ali fost convocali in conformitate cu prevederile Ordonanlei de Urgenld a Guvernului
nr. 57 12019 privind Codul administrativ.

La qedinld absenteazd domnul consilier judelean Mircea Ciudin. Constat0nd cd Ia
aceastd qedinld sunt prezenli 30 consilieri judeleni din totalul de 31 consilieri in funclie,
declar qedinla ca fiind legal constituiti

Prczenla s-a ftcut de citre secretarul general al judelului, ateton-line prin aplicalia
instalatd, c6t qi la sediu pentru consilierii judeleni prezenli.

Ordinea de zi propusd pentru aceastd gedinld este cea publicatd in pres6 gi
comunicatd gi dumneavoastrd:
1. Proiect de hotSrdre privind luarea unor mdsuri in vedere aparticipdrii Direcliei Generale
de Asistenli SocialS qi Proteclia Copilului Neam! in proiectul ,,CARE- Comunitate pentru
Alternative familial e, Recup erare qi E gahtate" ;

2. Proiect de hotdrdre privind luarea unor m6suri in vederea participSrii Direcliei Generale
de Asistenld Social6 Ei Proteclia Copilului Neam! in proiectul ,,$ANSE EGALE
PENTRU TOTI COPI[";
3. Proiect de hot6r6re privind luarea unor m[suri in vedere aparticipdrii Direcliei Generale
de Asistenl6 Sociald qi Proteclia Copilului Neam! in proiectul ,,INVESTIM PENTRU
CALITATE $I DIVERSITATE";
4. Proiect de hotdr6re privind aprobarea devizelor generale ac,tualizate dupd ftnalizarea
procedurilor de achizilie;i a contribuliei proprii a Judelului Neam! pentru realizareaunor
obiective de investilii de interes public judefean;



5. Proiect de hot[rAre privind luarea unor mdsuri in leg[turd cu Contractul de delegare a

gestiunii serviciului de transporl public local prin concesiune in Asocialia de Dezvoltare
Intercomu nitard,,URB TRAN S " nr. B/ 3 9 I B I | 3 .0 9 .20 | 6 ;

Fac precizarea cd proiectele de hot[rAre inscrise in ordinea de zi indeplinesc
condiliile prevdzute de art.136 alin.(8) din Codul administrativ, in sensul cd sunt insolite
de rapoartele direcliilor de specialitate si avizele comisiilor de specialitate.

Supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abtine cineva?

Doamna Daniela Soroceanu- E votul cu m6na sus. Sunt 30, domnule presedinte.
Domnul Ionel Arsene -Cu 30 voturi "pentru", ordinea de zi a fost aprobatd (vot

inregistrat electronic exprimat prin ridicare de rnAnd, c0t Ei de cdtre cei prezenli in salS).

inainte de a trece la primul punct, secretarul general al judelului doreqte sd facd o
ptectzare.

Doamna Daniela Soroceanu: tn conformitate cu prevederile Ordonanlei de
lJrgenld a Guvernului nr. 5712019 privind Codul administrativ, dacd, aveli un interes
personal in problemele supuse dezbaterii qi votului de astdzi, aveli obligalia sd anunlali
la inceputul qedinlei. Hotdrdrile adoptate cu nerespectarea acestor dispozilii 1egale sunt
nule de drept.

PAnd acum nu s-a anunlat nimeni, domnule preqedinte. Dacd acum se anunld
cineva? Nu se mai anunld nimeni, domnule presedinte!

Domnul Ionel Arsene -Perfect. Intrdm in ordinea de zi.

I. Proiectul de hotir6re privind luarea unor misuri in vederea participirii
Direc(iei Generale de Asistenfl Sociali qi Protecfia Copilului Neam{ in proiectul
,,CARE - Comunitate pentru Alternative familiale, Recuperare qi Egalitate".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd,prezinte avizele 1a acest proiect:
Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Daniela Soroceanu -Aviz favorabil, a zis domnul Puqcaqu.
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, proteclie social5. - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aytz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Va supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abiine cineva?

Doamna Daniela Soroceanu- Domnule Stoica, cum votati? A$a, ati ridicat mdna.
Avem 30 de voturi, domnule preqedinte.



Domnul Ionel Arsene - Mullumesc! Cu 30 voturi "pentru", hotdrlrea a fost
adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de mdnd", cdt qi de cdtre cei
prezen\i in sa15).

II. Proiectul de hotflr0re privind luarea unor mlsuri in vederea participlrii
Direc{iei Generale de Asisten{i Social5 qi Protec(ia Copilului Neamf in proiectul
,,$ANSE EGALE PENTRU TOTI COP[T".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Daniela Soroceanu - Aviz favorabil, a zis domnul Pugcaqu.
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, proteclie social[ - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice-avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avizfavorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hot6rdre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?

Doamna Daniela Soroceanu- Domnule preqedinte, 30 de voturi.
Domnul Ionel Arsene - Cu 30 voturi oopentru", hotdrdrea a fost adoptat6,. (vot

inregistrat electronic exprimat prin ridicare de m6n[, c6t qi de c[tre ceiprezenli in sa16).

III. Proiectul de hot[r0re privind luarea unor misuri in vederea participlrii
Direc{iei Generale de Asisten(i Sociali qi Protec{ia Copilului Neam{ in proiectul
,,INVESTIM PENTRU CALITATE $I DIVERSITATE'.

Domnul lonel Arsene - Rog comisiile sl"prezinte avizele la acest proiect
Domnul Neculai PuEcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Doamna Daniela Soroceanu -Aviz favorabil la comisia buget.
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, proteclie sociald - avizfavorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice-avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avizfavorabil.
DomnulUngurianu Cristian-DomnulepreEedinte, dacd-mipermiteli o intervenfie.
Domnul lonel Arsene-Da, domnule Ungurianu, vI rog!
Domnul Cristian IJngurianu - Deci vedem la cele 3 proiecte de hot6r6re ci a fost

amdnat termenul de r6spuns cdtre ADR Nord-Est cu circa 3 sdptdmdni. Noi o sb votdm
cu tofii, votdm, nu ne impotrivim accesdrii unor fonduri europene mai ales pe o tem6 atdt
de sensibiLd" ca cea (neinteligibil)

Domnul Ionel Arsene-Dumneavoastr[ sunteli liderul de grup de la PNL?
Domnul Cristian Ungurianu-Eu sunt liderul de grup de la consilierul judelean

Ungurianu Cristian. Dacd-mi permiteli sd termin. Voiam sd v[ intreb.
Domnul Ionel Arsene-Nu mai emiteli pdreri in numele consilierilor, c5 noi o sd

votdm cu tolii, nu vorbili in numele 1or. Dacd au de spus ceva, ei vor spune.



Domnul Cristian lJngurianu - Dacd-mi permiteli sa vorbesc, ar fi minunat, o sd
inlelegeli cu tolii despre ce temd vreau sd ridic.

Domnul Ionel Arsene - tntotdeauna inleleg.
Domnul Cristian lJngurianu-Voiam sd afl6m si noi, aqa, ex aequo, de ce s-a amdnat

totuEi cu25 de zlle acest rdspuns Ei de ce trebuie sd facem noi acuma pe ultima 100 de
metri o qedin![ de indatd pentru aprobarea acestor modificdri.

Domnul Ional Arsene - Domnule lJngurianu, v-a!i exprimat greEit. Trebuia sd
spuneli cd vreli qi dumneavoastr6 (neinteligibil) pentru c[ dac[ qi consilierii judeleni PNL
vor sd afle, au lider de grup sd intrebe. Nu v5 mai erijali in liderul de grup al tuturor.

Domnul Cristian Ungurianu- Toatd lumea o s5. audd explicaliile pe care o sd ni le
fumizali, deci toatd lumea o sd afle. in cazul in care ei qtiu o sd audd incd odat6.

Doamna Daniela Soroceanu- Domnule preqedinte, dacd, imi permiteli sd intervin,
se poate?

Domnul Ionel Arsene- Vd rog!
Doamna Daniela Soroceanu - in proiect este scris foarte clar c6 este vorba de niEte

clarificdri, care s-au derulat pe parcursul celor cdteva zile despre care face amintire
domnul consilier Ungurianu. Abia vineri a fost ultima zi in carc noi, impreund cu cei de
la DGASPC qi cu cei de Ia ADR am cdzut de comun acord vis-d-vis de ciarificdri. De
aceea era necesard Ei urgentd aceastd qedinld de indat6. De aceea qi dumneavoastrd v-afi
asumat acest proiect pe ultima 100 de metri dupa ce am avut toate detaliile de la cei care
vor implementa acest proiect. Mullumesc!

Domnul Cristian Ungurianu-Deci exista riscul ca in cazul in care aparatul tehnic
nu se punea de acord sd pierdem aceste flnanldri.

Doamna Daniela Soroceanu - Nu este vorba despre aparutul tehnic, ci despre
anumite clarificdri pe proiecte europene.

Domnul Cristian Ungurianu- Pdi dumneavoastrd v-a!i pus de acord. AEa ali zis.
Doamna Daniela Soroceanu - Pdi da, ca s[ putem face toate documentele in funclie

de cum este legal, corect Ei in funclie de datele fiecdrei probleme in parle. Este un lucru
in echipa, domnule consilier, a tuturor institu{iilor, nu doar a aparatului. Domnule
preqedinte, am teminat, mullumesc !

Domnul Cristian Ungurianu-(neinteligibil) la acest proiect pe ultima 100 de metri.
Doamna Daniela Soroceanu- Domnule presedinte, pute{i supune la vot.
Domnul lonel Arsene - Domnule Ungurianu a\i terminat? V5. supun la vot

proiectul de hotdrAre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?

Doamna Daniela Soroceanu- Domnule PuscaEu, cum votali? Pentru? 30 de voturi
"pentru", domnule presedinte.

Domnul Ionel Arsene - Cu 30 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptatd (vot
inregistrat electronic exprimat prin ridicare de mdnd., cAt ;i de cdtre cei prezenli in sal6).



IV. Proiectul de hotirfire privind aprobarea devizelor generale actualizate
dupi finalizarea procedurilor de achizi{ie qi a contribu{iei proprii a Jude{ului Neam(
pentru realizarea unor obiective de investifii de interes public jude(ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pqcaqu - comisia buget - avizfavorabil;
Doamna Daniela soroceanu -Aviz favorabil a zis domnul puqcaqu.

Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Aurel Aciocdrlsnoae - comisia urbanism- 3 voturi ,,pentru", 3 ,,ab1ineri";
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridic[ - aviznefavorabil cu 4 voturi la 3.
Domnul Ionel Arsene- Aviz cum?
Domnul Adrian Bourceanu- Aviznefavorabil. Au fost 4 ,,ab!ineri" qi 3 voturi aviz

favorabil;
Domnul Ionel Arsene - VA supun la vot proiectul de hot[rdre:

Cine este,,pontru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?

Doamna Daniela Soroceanu- Cred cd trebuie sd facem un apel nominal. Domnule
Stoica, cum votafi? Avem 30 de voturi'opentru", domnule preqedinte.

Domnul Ionel Arsene - Cu 30 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptatd (vot
inregistrat electronic exprimat prin ridicare de mdnd, cdt qi de cdtre cei prezegi in sa16).

V. Proiectul de hotlrffre privind luarea unor mlsuri in leg5turI cu
Contractul de delegare ^ gestiunii serviciului de transport pubtic local prin
concesiune in Asocia(ia de Dezvoltare Intercomunitari ,,URBTRANS,,
n r.8/39 1 8 I L3,09.2016.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sdprezirrte avize\e la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - avizfavorabil;
Doamna Daniela soroceanu -Aviz favorabil a zis domnul puqcaqu.

Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - Nu s-a ajuns la un consens,
domnule preqedinte;

Domnul Aurel Aciocdrldnoae - comisia urbanism- 3 voturi ,,pootru", 3 ,,ab!ineri";
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - 4 ,,abyineri" gi 3 avize favorabile,

deci aviznefavorabil.
Domnul Ionel Arsene - va supun la vot proiectul de hot6rdre.
Doamna Daniela Soroceanu Domnule Acatrinei, cum vota{i? Domnule

Ungurianu, cum votsi?
Domnul Cristian Ungurianu-Ablinere.
Doamna Daniela Soroceanu -Deci avem o ablinere, domnule preqedinte qi29 voturi

,rpentru".
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Domnul Ionel Arsene - Cu29 voturi "pentru" Ei o ,,ab1inere" (Ungurianu Cristian)
hotd.rdrea a fost adoptatd.

La Diverse dacd, avefi de ridicat probleme.
Domnul Radu Tudorel - SaptdmAna viitoare se pleacd in concedii, cei care qi-au

luat bilete de anul trecut, voiam sd vd anun!.
Domnul Ionel Arsene -Depuneli (neinteligibil) cereri de concediu ca sd putem

sd(neinteligibil) Ei chiar dacd suntem pulini dac6 facem on-line, e ok.
Domnul Radu Tudorel -Da, facem on-line, dar e posibil acolo unde sunt sd nu am

semnal.
Domnul Ionel Arsene -Am in!el.r. i., reguld.
Doamna Mihaela -Elena Isciuc- Eu aE vrea sd v5 rog sd linefi cont de adresa

domnului primar de la TdmdEeni in legdturd cu DJ 2OlC, ali primit adresd sdptdm6na
trecutd cdtre Consiliul Judelean in care s-a luat in discufie. Md auzili? Domnul primar
Lucaci $tefan de la Primdria comunei Trifeqti a frcut o adresd cdtre Consiliul Judefean.
Vd rog frumos sd o 1ua!i in calcul pentru qedinla ordinard.

Domnul Ionel Arsene- Domnul Lucaci e de la Tdmdqeni, nu de 1a Trifeqti.
Doamna Mihaela -Elena Isciuc- De la Tdmdqeni am spus, poate nu ne-am inleles

sau nu s-a auzit: deci dumnealui a fEcut o adresd cdtre Consilul Judetean. Vd rog frumos
sa o luali in calcu1 pentru sedinla ordinarb. V6 rnullumesc!

Dommflfonel Arsene - in regul6. Nemaifiind alte probleme inscrise in ordinea de
lucrdrile qedinlei.zi,

SECRETARIJL GENERAL AL JUDETULUI,

Daniela SORoCdhNU

'*/'$n'

iNrocrtarr.
oriviaftvtd 

[,1

, vV, b;"tlq
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Discu{ii premergltoare plenului qedin(ei extraordinare, de indatl din data de
1.6 iunie 2020, ora 11.:00

Doamna Daniela Soroceanu- Domnule Hopqarali solicitat o situalie comparativ[ Ei
cu cdteva minute intdrziere am reuqit sd v-o trimiterd A1i primit-o?

Domnul Florin -Adrian Hopqa - Da, am primit-o, &$ fi vrut sd fie mai complexd, s5
fie trecute inclusiv capitolele unde au fost modific6ri. Am vdztt cd marea majoritate sunt
pe minim dar ag fi vrut sE vdd (neinteligibil)

Doamna Daniela Soroceanu - Vreli si vd trimitem qi hotdrdrea de anul trecut pe
care a,ti adoptat-o? Ca sd puteli face o comparafie.

Domnul Florin-Adrian Hop;a - Am hotdrdrea de anul trecut. Dacd e 4712019
(neinteligibil) numai cE din moment ce facem gedin{d de indatd qi la ora 16 qi 15 minute ne
trimiteli ordinea de zi qi ne cereli ?n comisie Ia oru 17, ar fi bine ca in situalii dintr-astea sd
fie deja pregdtite ca sd putem vota in consecinld de cauzd,.

Doamna Daniela Soroceanu-Am inleles, linem cont de propunerea dumneavoastrd
qi ali vdztrt cd, am transmis colegilor, au reuqit s[ o facd cdt mai repede posibil, marea
majoritate sunt (neinteligibil) din lista aceea, este Ei domnul Conache (director executiv al
Direcliei Investifii, Programe gi Infrastructur[ Judeleand din cadrul Consiliului Judelean
Neam!) aici aldturi de noi, dac6 dumneavoastr[ dorifi, dAnsul mai poate face detaliere, cum
amprecizat.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Ddnsul poate sd spund care sunt motivele pentru care
s-a actualizatprelul din cauza scdderii prelului la carburant, din cauza.

Doamna Daniela Soroceanu-Dacd vreli s5 md ascultali un pic, s6-1 ascultdm $i pe
domnul Conache.

Domnul Doru Gavriliu-Conache - Buni ziual Nu am inteles prea bine care era
intrebarea cu prelul carburantului.

Domnul Florin Adrian HopEa- Md auzili?
Domnul Doru Gavriliu-Conache -Vd aud. Spunefi. Care era intrebarea cu prelul

carburantului.
Domnul Florin -Adrian Hopqa -Amvdztrtpe ordinea de zi proiectul cu actualizarea

devizelor la mai multe obiective de investifii. Am vrut un tabel exact aqa cum v-am rugat
s5 ne ardt{i unde sunt diferen}ele gi ce diferen}e qi cu indicarea capitolelor pentru cd s-au
fbcut modificdri. (neinteligibil) cu unul dintre motivele pentru care se actualizeazd ele,
(neinteligibil) un deviz, s-ar putea sd fie de la scdderea prelului carburantului.

Domnul Doru-Gavriliu Conache-Nu, nu are nicio legdturd cu prelul carburantului.
Domnul Florin -Adrian Hopqa -(neinteligibil) fErd explicafii.
Domnul Doru-Gavriliu Conache- N-am infeles. Mai spunefi odatd pentru cd nu

inleleg prea bine ce explica{ii dori}i pentru cd eu acum vE pot spune.
Domnul Florin -Adrian Hopqa -Spuneli de ce s-au micqorat sau in unele caz',xi de

ce s-au majorat (neinteligibil)



Domnul Doru-Gavriliu Conache-Dupd cum stifi, exista Hotardrea Guvernuiui
nr.907, care spune in felul urmdtor, amprezentat qi in raportul de avizare: este obligatorie
dupd 907 actualizarea devizului general dupb operaliunea de licitalie.

Domnul Florin -Adrian Hop;a - Total de acord!
Domnul Doru-Gavriliu Conache- A fost licitalia, s-au obiinut niEte valori 1a licitalie

Ei s-au refbcut devizele generale cu acele valori. Aceste devize generale pe care le
supunem aprobdrii urmeazd" sd fie transmise la Ministerul Dezvoltdrii pentru cd sunt
solicitate de minister, am scris asta qi in raport. Acum explicalia pe care o solicitali
dumneavoastrd, partea de construclii -montaj, pentru cd toate celelalte taxe, avize,
acorduri sunt fixe, au fost platite deja. Care ar fi intrebarea? N-am inteles. pretul
motorinei?

Domnul Florin -Adrian HopEa - Nu in{elegeam cd dumneavoastrd ali trecut acolo
in tabel cd s-a(neinteligibil) devizele qi marea majoritate a cazurilor scad prelurile, dar
vreau sd inleleg qi de ce.

Domnul Doru-Gavriiiu conache- Au scdz,tt de la licitalie.
Domnul Florin -Adrian HopEa -Ok.
Domnul Doru-Gavriliu Conache-Parlea de C+M ;i proiectare dupd licitalie au fost

valori mai mici dec6t cele (neinteligibii) devizele iniliale aprobate.
Domnul Florin -Adrian Hopqa -Ok.
Domnul Doru-Gavriliu Conache- E suficientd explicalia?
Domnul Florin -Adrian Hopqa -Da. Vd mai cer in scris.
Domnul Doru-Gavriliu Conache- Singura modificare qi vreau sd lineli cont de ea,

dacd' ali vdzut la DJ 155 G un pod la km 0+150, y-am scris in rubrica observafii.
Domnul Florin -Adrian Hopqa - Da.
Domnul Doru-Gavriliu Conache- Proiectantul, fiind fdcutd o expertizd,tehnicd in

2016, nu a luat in calcul un prag de fund qi o proteclie de mal stdng aval pod, prim[ria
intre timp a iniliat un proiect de modernizarc a drumului comunal, de aceea proiectantul
pentru cd avem obligativitatea ca doud lungimi de pod in amonte Ei o lungime in aval s6
o protejdm noi prin proiecte, este o obligalie a administratorului drumului, proiectantul a
prevdzut ceva bani in eventualitatea dacd o sd facem o proteclie a acelui drum. Este
singura modificare ce a venit in plus fa{d de devizul aprobat anul trecut. Este singura
modificare Ei aceasta nu este licitatd, nu este datd nici solulia mdcar tehnicd pentru treaba
aceasta, dar noi am prevlzut-o in eventualitatea in care o sd fie cazul s[ accesdm banii
aceEtia.

Domnul Mihai Doru Stoica- Domnul inginer conache, md, auzili?
Domnul Doru-Gavriliu Cona.l. - Da, vd rog, spuneli.
Domnul Mihai Doru Stoica- Intelegem probiema aceasta cd proiectantul a avut

cheltuieli indirecte Ei neprevdzute Ei acum sunt atribuite pentru achitarea (neinteligibil) qi
amonte.
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Domnul Doru-Gavriliu Conache - Deci s-au prev[2t niqte bani in plus fala de
cheltuielile indirecte prevdzute anul trecut qi am prevdzrrt niEte bani in plus pentru acel
prag de fund de la acest pod.

Domnul Mihai Doru Stoica- De acord cu dumneavoastrd, dar nu a fost licitat.
Domnul Doru-Gavriliu Conache -Nu, nu sunt licitate.
Domnul Mihai Doru Stoica- Deci face obiectul altei proceduri.
Domnul Doru-Gavriliu Conache -Da, dar qtili foarte bine din legislalie cd aceste

cheltuieli (neinteligibil) qi neprevdzute nu sunt supuse licitaliei.
Domnul Mihai Doru Stoica-Da, pdi asta e, v-am intrebat qi mi-ali rdspuns. Se

recurge la (neinteligibil)
Domnul Doru-Gavriliu Conache -Dacd o sI fie cazul, o sE le accesdm pe parcurs,

vor fi supuse licitafiei.
Domnul Mihai Doru Stoica- Pe parcurs, laprima discufie, intrebarea colegului meu

domnul Hop;a sE inlelegem cd diferenla de pre! este (neinteligibil)?
Domnul Doru-Gawiliu Conache - N-am infeles.
Domnul Mihai Doru Stoica-Diferenla de pre!(neinteligibil) pe salariul impus de

3000 pe ramurS?
Domnul Doru-Gavriliu Conache - Anul trecut ali avizatprin proiectul de hotdrOre

anterior majorurea la salariul minim pe economie la 3000 1ei pe ramurade construcfie.
Domnul Mihai Doru Stoica-Toate proiectele care decurg, care vor fi derulate se

acttalizeazd dupd (neintel i gibi 1)

Domnul Doru-Gavriliu Conache - S-au actualizat anul trecut, domnule consilier.
Domnul Mihai Doru Stoica- Da.
Domnul Doru-Gavriliu Conache -Acum s-a venit doar cu actualizarea devizului

general dupd opera{iunea de licita}ie.
Domnul Mihai Doru Stoica-Am inleles, deci intrarea in normalitate(neinteligibil)

pe ceea ce am aprobat noi, e capul aceLa, tot ceea e inseamnd indexarea salariald,.
Domnul Doru-Gavriliu Conache- Nu. Indexarea a fost aprobatd anul trecut

domnule consilier, acum s-au oblinut niqte valori dupd licitalie, sunt valorile certe 
"u "*Lse executd lucrarea.

Domnul Mihai Doru Stoica- $i de la prelul (neinteligibil) se aduc la nivelul zilei
de astdzl

Domnul Doru-Gavriliu Conache - Nu, domnule consilier, nivelul este anul trecut
s-a aprobat nivelul prelurilor, noi le-am supus la licitafie pentru c[ qtili cd avfost de 2 sau
3 ori, nu mai lin minte exact, scoase la licitafie aceste lucrdri qi nu a venit nimeni, le-am
actualizat dupd LL4, salatiul minim pe economie qi dupd ce le-am scos, asta este valoarea
finald cu care se executd lucr[rile.

Domnul Mihai Doru Stoica -Bun, aqa cum spunea Ei domnul Hopqa, dacd mai e
necesar o sd cerem in scrisjustificarea diferenlei.

Domnul Doru-Gavriliu Conache-Facefi j ustifi carea in scris.



Domnul Mihai Doru Stoica - Da, vd multumesc ! Domnule Hopqa, dacit
dumneavoastrd mai avefi?

Domnul Florin Adrian Hopqa- incepem gedinla? Ddm drumul? Doamna secretar,
incepem qedinla?

Doamna Daniela Soroceanu - Imediat, domnul Ciudin incd nu s-a conectat, nu
intelegem de ce. S-a discutat qi cu dumnealui.

Domnul Florin Adrian Hopqa-E posibil ca domnul Ciudin, ne spusese cd este la
stomatolo g, abia a reuqit dup[ doui luni s5 se program eze Ei sd facd o verificare qi exist[
posibilitatea s[ nu se conecteze.

Doamna Daniela Soroceanu - Am inleles. Haideli sd vedem dacd dAnsul mai
reuqeEte. Mai avem o singur[ chestiune de la Direclia Juridicd sd vd spund colegii.
Domnule director, vd rog!

Domnul Bogdan Bosovici (director executiv al Direcliei Juridice qi Relalii
Internalionale) -Bund zitat, La proiectul IV, ar1icolul 15 este o eroare de redactare lipseEte
o literd ,,A" de la TVA, este doar T Ei v. Se adaug6 in proiect qi litera ,,A", da?

Doamna Daniela Soroceanu-Dacd,domnul Ciudin nu reuqeqte, domnule preqed.inte
avem 30 de consilieri prezen[r. Stali cd nu-l vdd pe domnul preqedinte, s-a conectat qi are
microfonul cred cd este inchis. $i mai am cd\iva consilieri care tot aqa nu se zd.resc
(doamna Olga Nistor). Domnule preqedinte,ne auzili acum?

Domnul Ionel Arsene -Vd aud!
Doamna Daniela Soroceanu -Yd, auzim, vE Ei vedem. 30 de consilieri prezenli

domnule presedinte. Puteli incepe, domnule preqedinte, evorumul este asigurat.
Domnul Ionel Arsene - Numai pulin.
Doamna Daniela Soroceanu-Da, se pare cd, domnul Ciudin nu se poate conecta,

domnule Hopqa, cred cd aveli dreptate, domnul Ciudin este la cabinetul medical sau unde
este dumnealui, am inleles cd este in altd parte si nu reuqeqte conexiunea Ei probabil il
vom trece absent astdzi motivat, cum ali zis qi dumneavo astrd" cd" se afld la medic.
Aqteptdm sd se reconecteze domnul presedinte.

Alt vdzut cd v-am scris pe grupul de consilieri ieri cd a fost ultima zi de depunere
a declaratiilor de avere gi de interese, dac[ toli ali reuEit sd le transmiteli ieri. Erau cel
pulin 17 consilieri care nu aveau toate declaraliile de avere qi interese, intre timp dac6 ali
mai reuqit sd transmiteli. A;teptdm sd se reconecteze domnul presedinte pentru a putea
conduce qedinla. Refacem conexiune, avem noi o problemd la laptopul-gazdd,, 

"rr* ,-u.
spune. Posibil de aici sd avem chestiunea.

A propos de declaraliile de avere gi interese, domnule Luca, ali trimis pe mail
dumneavoastrd qi trebuie in original pentru cdlaANI se transmite in forma originald cu
semndturd. Poate 1e transmiteli Ei in varianta aceasta.

Domnul Iulian Luca- Dupd gedinld, doamna secretar.Mullumesc!
Doamna Daniela Soroceanu- Am inteles. Important este sE ajungd. Ea este

inregistratd de ieri, in varianta mail
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V[ rog sd mai avem un pic de rdbdare pentru c6 tot nu reuqim. A;a-i cu aplica]iile.
Uneori sunt capabile s6... A[ivdzut cdlaunadintre qedin]ele anterioare numai microfonie
s-a fbcut qi nu inlelegem pentru cd" e aceeaqi aplicalie pe care am folosit-o de la inceput,
uneori are astfel de probleme.

Din avizele pe care mi le-afi dat in qedinla de ieri, unii dintre dumneavoastr[ nu
v-afi exprimat toate opliunile pe comisii, nu a fost cvorum la comisia urbanism.

Domnul Aurel Aciocdrl[noae- Ba da, la comisia urbanism am avut 6. 3 voturi
,,pefltru", 3 ablineri. Am transmis personal.

Doamna Daniela Soroceanu- Da, dar eru indicat sd ne scrieli qi cine anume pentru
cd n-au scris colegii cine sunt gi noi scriem in procesul verbal pe comisie cine e ,,pentru",
cine e ablinere. $ti!i, in sensul acesta. Poate completali dup[ aceea domnule consilier qi
comunicali colegilor noqtri ca sd putem face in procesul verbal al comisiei.

Domnul Aurel Aciocdrl[noae- Bine, bine.
Doamna Daniela Soroceanu -Mul1umesc. $i mai era la Comisia pentru industrie,

agriculturd, servicii publice, comer! qi turism sunt tot aqa 3 la 3 qi unii nu s-au exprimat
pentru punctele 4 qi 5. Am sd rog fiecare preqedinte de comisie, va vorbi colega noastrd
cu fiecare dintre dumneavoastr6 qi unde sunt astfel de inadvertenle e bine sd ne indicali
dumneavoastrd ca sd gtie cum s[ completezeinprocesul verbal al acelei comisii.

Doamna Azoilei, am vdzvt cd {i scris pe grupul de la comisie cd v-a!i ablinut la
proiecte, ca s[ putem sI identificdm, vd mullumesc qi domnul Onu v[d la fel, mul]umesc.

Domnul Ionel Arsene - Bund ziua! Md auzili?
Doamna Daniela Soroceanu-Da, domnule preqedinte !

Domnul Ionel Arsene- V[ cer scuze, dar arnprobleme cu conexiunea.
Doamna Daniela Soroceanu- Domnule preEedinte, suntem prezen[i 30 de consilieri

din 31.




